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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan tervezik az ország egészségügyi szájmaszk-
szükségletének biztosítását? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Számos sajtótermék beszámolt már arról, hogy termékhiány lépett fel az FFP2 és FFP3 besorolású 
maszkokból. Ezek azok az eszközök, amelyek hatékony védelmet biztosítanak a koronavírussal 
szemben, ezért stratégiai jelentőségű, hogy hazánk megfelelő készlettel rendelkezzen belőlük.

A koronavírus-járvány további terjedésének csökkentése érdekében elengedhetetlen, hogy a 
fertőzésnek leginkább kitett egészségügyi és kereskedelmi dolgozókat folyamatosan megfelelő 
védelmi besorolású maszkokkal lássuk el.

Mindezek alapján kérdezem Miniszter Urat:

- Hogyan tervezik az ország egészségügyi szájmaszk-szükségletének biztosítását?

- A kormány tudomása szerint hány FFP2 és FFP3 besorolású maszk érhető el a világpiacon?

- Igazak-e azok a híresztelések, miszerint a gyártók csak 0,5-1 millió darabos megrendeléstől 
szállítanak maszkokat?

- Született-e arról megállapodás az Európai Unióban, hogy az esetlegesen rendelkezésre álló 
szájmaszkkészletet milyen módon osztják el a tagállamok között? Az elosztásnál a lakosság számát,
a tagország gazdasági teljesítményét, valamint gyártási kapacitását figyelembe veszik-e?



- Ha nem született ilyen megállapodás, akkor milyen módon történik az elosztás? Elképzelhető-e, 
hogy a tagországok egymásra licitálva fogják elosztani, vagy esetleg már el is osztották a piacon 
elérhető maszkokat?

- Amennyiben licitálásra kerül sor, Magyarország mekkora ajánlatott kíván tenni? Amennyiben 
ajánlattételre már sor került, mekkora volt az ajánlat összege, és sikerült-e maszkokat vásárolnunk?

Várom megtisztelő válaszát!
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Bencsik János
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